

Protokoll styrelsemöte 2022-05-31

Nr 5/2022

5 bilagor

Närvarande:

Kenneth Brynolfsson, ordförande
Siv Rosenqvist, Bengt Svensson, Lars Östman, Torsten Hemph, Gunnevi Norgren, Britt Söderlund, Inga-Lill Runermark, Gösta Krantz

Frånvarande

Annikka Genberg

Övriga närvarande:

Anders Björendahl

§1 **Mötets öppnande**

Ordföranden hälsade välkommen och öppnade mötet.

§2 **Godkännande av dagordningen**

Dagordningen godkändes.

§3 **Samrådsverksamheten**

Anders berättade att nästa KPR-möte är 15/9. KPR-gruppen måste träffas innan dess och förbereda vad som bör finnas på agendan.

Den faktiska arbetsordningen stämmer dåligt med den arbetsordning som beslutats gemensamt av intresseorganisationerna och kommunen. En arbetsgrupp måste utses och beskriva vad som är fel och därför bör ändras. Ett förberedande möte för denna grupp hålls preliminärt 10/6 i Seniorernas Hus.

§4 **Föregående styrelseprotokoll**

I protokollet nr 4/2022, paragraf 5, punkten Resekommittén, efterlystes alternativ till båtfärd men ingen utsågs att göra något. Nu diskuterades ett par alternativ och ett beslut fattades.

Tilläggsbeslut: Eldsjälsresan 19/10 går till Uppsala med besök på botanisk trädgård och troligen lunch på Eklundshof. Inga-Lill handhar.

Protokoll nr 4/2022 2022-04-25 godkändes och lades till handlingarna.

§5 **Rapporter**

-Ekonomi

Se bilaga. Fonden som såldes hade ett värde på ca 160 tkr. Dessa pengar har nu satts in på ett vanligt räntekonto som nu har ett saldo på 562 tkr.

-Seniorernas Hus, status möbler

Möbler till mötesrummet kommer under vecka 25, Inga-Lill styr leveransen till torsdag 23/6. Några personer är vidtalade att bära och montera möblerna.

Enligt Torsten är det öppna nätet (VasbyWiFi) långsamt och osäkert. Det finns ett alternativt nät som dock kräver passord. Torsten sänder ut namn och passord till detta på email efter mötet.

-Medlemmar

Sivs lista över intressen bland medlemmar som varit på info-möten de senaste åren är uppdaterad.

Bemanningslistor för SPF:s bord vid föreningsmässan 4/6 och för SPF:s del i kompis-bordet på Himmel & Pannkaka under hösten är klara.

I övrigt se bilaga.

-Resekommittén

Både på resan till Bryssel och till Visingsö m.m. inträffade fallolyckor så att deltagare blev skadade. Vi borde ha kurser för fallprevention!

Inga-Lill vill ha lite tid på månadsmötet för att berätta dels om resan med Cinderella till Ystad/Visby som har få anmälda, dels om den nya resan till Hjälmare kanal och Grönsöö slott.

I år blir det bara en julbordsresa med Rosella p.g.a. få anmälda förra året.

Antal deltagare på Eldsjälsresorna måste anmälas till Viking Line en månad i förväg. Inbjudan till dessa måste därför skickas ut under augusti så att anmälningar kan fås in i tid. Kenneth ombesörjer att inbjudan skickas ut.

I övrigt se bilaga.

-Programkommittén

Gunnevi vill att vi på månadsmötet informerar om föreningens websida och att man kan kolla sina uppgifter (adress, telefon, epost m.m.) på Mina sidor.

Underlagen till höstprogrammet börjar bli klara. Om möjligt bör färdigställande, tryck och utdelning snabbas på något enligt önskemål från resekommittén. Siv håller kontakt med redaktören Stefan Asp.

I övrigt, se bilaga.

-Friskvårdskommittén

Folkhälsoveckan genomfördes med utmärkt väder men tyvärr väldigt dålig anslutning. Enligt uppgift var problemet detsamma i andra föreningar. Britt skriver ett brev till förbundet med frågan hur de ser på denna aktivitet framöver.

Det kan bli problem för de som skall vara funktionärer på Stockholm Maraton 4/6 eftersom alla tåg kommer att vara inställda norr om Stockholm.

Britt vill presentera medlemmarna i friskvårdskommittén på månads-mötet. Dessutom visa upp bucklan och presentera vinnarna i SM i mattcurling (SM = Södertörnsmästerskapet) samt Thore Lundström, ansvarig för mattcurling-aktiviteten.

En kort diskussion om vår ekonomi följde här. Våra tillgångar växer, hur skall vi använda pengar för medlemmarnas bästa? Kan vara ett ämne för styrelsekonferensen.

I övrigt se bilaga.

-Hemsidan

Torsten har använt länkar till diverse inlägg från Facebook som bildarkiv i stället för att skapa ett eget arkiv. Han har fått en anmälan om att dessa inlägg och bilder inte syns om man inte är inloggad på FB. Han funderar vidare på hur detta kan lösas.

§6 **Övriga frågor**

a1: Kommunikationspolicy:

Skall behandlas på styrelsekonferensen. Torsten skapar underlag för konferensen.

b1: Politiker som anmält närvaro vid utfrågning:

Representanter från S, C, L, M och VB har anmält närvaro. Efter mötet anmälde sig även KD. V, MP och SD har inte svarat.

b2: Punkt 6b1 i föregående protokoll:

Beslutet från föregående möte om att resekommittén utan godkännande kan ta ut en viss ersättning för utlägg rivs upp.

Beslut: Ordförande beviljar ersättning för resekommitténs utlägg för olika infomöten och liknande.

b3: Praktikaliteter kring styrelsekonferensen:

En lista med styrelsens namn skickades runt för komplettering med födelsedatum. Dessutom kunde man anmäla sig som bilförare. Bengt och Lars (med viss reservation) anmälde sig. Dock kanske vi åker kollektivt till Vikingterminalen i stället.

b4: Samarbete om resor:

Inga-Lill har bett om hjälp från andra föreningar för att fylla resor med för få egna deltagare. Hon undrar nu om vi i gengäld

kan informera och dela ut reseprogram från andra föreningar på månadsmöten och liknande.

Beslut: Ja, vi kan hjälpa andra föreningar att fylla resor, allt samarbete är bra!

b5: Enkät om arbete mot ensamhet:
Bengt (som mottagare om enkäten), Anders och Gösta besvarar enkäten efter styrelsemötet.

b6: Frågor till politikerna:
Gunnevi presenterade några lämpliga frågor och ett par andra dök upp.

- Hur ser ni på bristen av platser på vårdboenden?
- Hur ser ni på frågan om kommunal hemtjänst?
- Vad vill ni göra för att öka klimatsmartheten, både i kommunens verksamhet och privat?
- Vad kan ni göra för att påverka regionen att få en närakut i kommunen?
- Hur ser ni på att inrätta funktionen Äldreombudsman?
- Anser ni att KPR är viktig? Om ja, varför ingen ersättning för det arbete KPR-deltagarna lägger ner?
- Vad kan kommunen göra för att påverka olika instanser för att minska buller från bl.a. flyg och motorvägen?

Behövs det underhållning före frågestunden för att få folk att komma? Troligen, Kenneth och Gunnevi undersöker möjliga alternativ. Och vem skall moderera?

§7 **Nästa styrelsemöte**

Nästa styrelsemöte hålls 2022-09-26 kl. 09.00 i vårt mötesrum på Seniorernas Hus.

§8 **Utvärdering av mötet**

För mycket oväsentligheter tog upp tid så mötet blev för långt.

§9 **Ordföranden avslutade mötet.**

Mötet avslutades kl. 11.25.

Vid protokollet:

Ordförande:

Bengt Svensson

Kenneth Brynolfsson